
Protokoll fra styremøte i Sameiet Høiseth Hage

Tittel: Styremøte 01.11.23
Dato: 01.11.2023 20:00

Deltakere

Trine Hammervold (Styreleder)
Inge Morten Braa (Styremedlem)
Mette Berg (Styremedlem)
Tina Indset Sørgjerd (Varamedlem)
Ola Ivar Spakmo (Varamedlem)

Styreleder Trine Hammervold ledet møtet.

Sak 2023-082 Godkjenning av innkallelse og dagsorden
Det kom ingen innvendinger til innkallingen og dagsorden ble godkjent. 

Tatt til orientering

Sak 2023-083 Valg av referent
Trine Hammervold ble foreslått og valgt til å skrive protokoll. 

Tatt til orientering

Sak 2023-084 Siden sist
Vi gjennomgår styremøteprotokoll fra forrige styremøte og oppdaterer om status

Kommentar
- Trine var nede i bod sammen med Bryn Ventilasjon for å se på løsninger for å få flyttet 
ventilasjonsaggregatet ut i bodarealet. De er på saken og vil se på to alternative løsninger.  
- Fyringsforbud er igjen utstedt for de boligene som har pipe. Villaservice og beboere er bedt 
om å dokumentere at pipe er hevet og dokumentere at det ikke kommer inn partikler fra røyk 
inn til nærmeste nabo før fyringsforbudet oppheves. 

Tatt til orientering

Sak 2023-085 Gjennomgang mail
Vi gjennomgår mail og besvarer ut de henvendelser vi har fått inn

Kommentar
Vi gjennomgår mail og besvarer henvendelser. 

Tatt til orientering
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Trine Hammervold, Styreleder Inge Morten Braa, Styremedlem

Mette Berg, Styremedlem Tina Indset Sørgjerd, Varamedlem

Sak 2023-086 Søknad om varmepumpe
Vi behandler søknad om varmepumpe for rekkehus som ikke er på ende. 

Vedtak
Søknad godkjennes under forutsetning om: plassering, type varmepumpe, bakplate mot nabo, 
varmepumpehus og godkjenning fra naboer. 

Enstemming: Ja

Sak 2023-087 Vannlekkasje
Trine har vært i kontakt med Dovre i forbindelse med vannlekkasjen. 

Kommentar
Trine har vært i kontakt med Dovre som sier at de nå har funnet vannlekkasjen mellom B- og 
C-rekka. De begynner arbeidet med utbedring i neste uke og holder kontakt med kommunen. 

Tatt til orientering

Sak 2023-088 Budsjett 2024
Vi har gjennomgått budsjett og godkjente ikke budsjettet før vi får tilbakemeldinger på noen 
spørsmål

Vedtak
Vi har gjennomgått budsjett og godkjente ikke budsjettet før vi får tilbakemeldinger på noen 
spørsmål

Enstemming: Nei

Sak 2023-089 Eventuelt

Kommentar
- Vi må sjekke med forsikring hva gjelder private lade-bokser. 

Tatt til orientering
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Ola Ivar Spakmo, Varamedlem
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